
Protokół Nr  XXIV/09 
 

z XXIV sesji Rady Gminy Mieścisko w dniu 29 września 2009 r. w godz. od 12.00 do 16.15  
w sali sesyjnej Urzędu Gminy Mieścisko. 

 
 
Adn. 1 
 

XXIV sesję Rady Gminy Mieścisko z uwagi na nieobecność Przewodniczącej Rady 
Gminy otworzył i prowadził Wiceprzewodniczący Rady Gminy Mieścisko – P.Janusz Górski. 

Na wstępie powitał radnych Rady Gminy, Wójta Gminy P.Andrzeja Banaszyńskiego, 
sołtysów wsi i wszystkich gości przybyłych na dzisiejszą sesje. 
(Listy obecności zaproszonych gości i sołtysów wsi stanowią załączniki Nr 1 i 2 do protokołu 
z sesji). 
 
Adn. 2 
 
 Wiceprzewodniczący Rady Gminy stwierdził, że na dzisiejszej sesji na 15 radnych 
Rady Gminy, obecnych jest 12, co stanowi quorum wobec czego Rada jest prawomocna do 
prowadzenia obrad i podejmowania uchwał. 
(Lista obecności radnych stanowi załącznik  Nr 3 do protokołu). 
Radny Marian Witucki powiadomił o spóźnieniu na sesję. 
Radni nieobecni usprawiedliwieni to: 
- P.Elżbieta Kapczyńska, 
- P.Daniel Plewa 
 
 
Adn.3 
 
 Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytał porządek obrad XXIV sesji Rady Gminy, 
jaki radni i goście otrzymali z zaproszeniem na sesję. 
Do przedłożonego porządku obrad nie niesiono żadnych uwag. 
(Porządek obrad XXIV sesji Rady Gminy stanowi załącznik Nr 4  do protokołu). 
 
 
Adn. 4 
 
 Wiceprzewodniczący Rady Gminy poinformował, że protokół z ostatniej sesji Rady 
Gminy był do wglądu w biurze Rady. W związku z brakiem uwag do niego zaproponował 
przyjęcie protokołu bez odczytywania. 
Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 12 głosach „za” przyjęli protokół z ostatniej sesji bez 
odczytywania. 
 
 
Adn. 5 – Interpelacje i zapytania radnych 
 
- radny Rodzewicz: 
1)  „sprawa gazyfikacji przez firmę, która robi projekt. Wersja gazu  przewodowego była 
tłumaczona brakiem możliwości technicznych. Okazuje się, że do Skoków jest budowany gaz 
przewodowy i możliwości techniczne się znalazły. Podejrzewam, że różnica w cenie gazu 
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ziemnego skroplonego, a przewodowego będzie. Dlaczego Skoki mogą mieć gaz 
przewodowy, a u nas będzie gaz przewodowy ale ze zbiorników”; 
2) „studzienki kanalizacyjne przez Mieścisko coraz bardziej zapadają się. Chyba jeszcze jest 
na to gwarancja ? Ta rzecz nie jest zrobiona tak jak powinno być od strony technicznej”; 
3) chodnik do Rudy – w dalszym ciągu nie jest naprawiony; 
4) „naprawa ulic. Dziury są w dalszym ciągu wielkości 10, 20 cm mimo, że część była łatana. 
Przykład ulicy Zacisze. Już raz było wycinane, naprawiane. Teraz znowu wycinają obok. 
Zrobić raz a dobrze, a nie poprawiać w ciągu 2 tygodni”; 
5) „sprawa światła na Rudzie. W sierpniu o godzinie 8.30 jeszcze się świeciło światło”; 
6) „sprawa wyjazdu przed CPN. Chodzi o ten dziki wyjazd. Wyjazdy z Osiedla Młodych są 
dwa tj. przy cmentarzu i drugi wyjazd na drogę asfaltową. Następny jest dziki wyjazd. Chodzi 
o to żeby go zabezpieczyć  żeby nie było możliwości przejeżdżania samochodami, ciężkim 
sprzętem”; 
7) „nawiązując do ostatniego spotkania z Aquanetem uważam, że powinniśmy to dogłębnie 
przedyskutować. Co jakiś czas jesteśmy zaskakiwani. Ostatnio w porządku posiedzenia 
Komisji nie było zaznaczone, że będzie spotkanie z Aquanetem co uniemożliwiło 
przygotowanie się do dyskusji. Jeśli jest porządek to winno być ujęte, a nie że radni są 
zaskakiwani”; 
 
- radny Kuryłowicz – „sprawa drogi asfaltowej przez Kłodzin. Tam robią się coraz większe 
dziury. Na wiosnę trochę było zrobione, ale to tak że się rozleciały i z powrotem robią się 
coraz większe. Jeśli tak pozostanie przez zimę to tam na wiosnę nie będzie co łatać i trzeba 
będzie położyć nowy asfalt. Radny prosił o zgłoszenie wniosku do Zarządu Dróg 
Powiatowych”; 
 
- radny Hoffmann: 
1) podziękował za załatanie dziur na drodze. Jednocześnie zapytał czy będą jeszcze w tym 
roku jakieś drogi robione. Chodzi o ten kawałek do Wymysłowa; 
2) „gmina sprzedawała w Popowie działki budowlane i okazuje się, że nie wszystkie działki 
są działkami budowlanymi tylko działkami rolniczymi. Jak ta sprawa wygląda”; 
 
- radna Toboła: 
1) „chodzi o wyrównanie drogi w kierunku do Janowca”; 
2) „sprawa wycięcia krzaków za przejazdem kolejowym w Gołaszewie. Tam w tej chwili nie 
mogą minąć się 2 samochody. W Gołaszewie jest pracownik skierowany z Biura Pracy na 
robotach społecznych czy w tej sytuacji jako sołtys mogłaby powierzyć jemu wycięcie tych 
krzaków. Jest to droga powiatowa”; 
 
- radny Wojtyszyn – „w ubiegłym roku zrobiono odcinek drogi wojewódzkiej  z Jaroszewa 
przez las. Było mówione, że będzie kontynuowane. W tym roku nic się na tej drodze nie 
działo. Czy ten asfalt będzie dalej kładziony ?”; 
 
Adn. 6 – Zapytania sołtysów 
 
- P.Tańska – sołtys wsi Zbietka: 
 

1) „rzeka wełna na terenie wsi Zbietka. Z rzeki zrobił się rów. Jest tam bardzo 
zarośnięte”; 

2) podziękowała za załatanie dziur na drodze do wsi. Zwróciła uwagę, że załatanie dziur 
przy szosie nie jest wykonane przez firmę tak jak powinno być; 

 



 3

 
- radny Wojtyszyn – „na skrzyżowaniu ulic Polnej i Pokoju podniesiono obudowy od 
wodociągów bo będzie kładziony asfalt, ale nie został podniesiony właz od studzienki 
kanalizacyjnej. Będzie to trudniej wykuwać, kiedy będzie położony asfalt”; 
 
- P.Starosta – sołtys wsi Popowo Kościelne 
„W Popowie na nowych działkach, gdzie budują się  miały być robione drogi równiarką. 
Okazuje się, że mieszkańcy musza to robić na własny koszt. Min. takie pytanie zadał 
P.Sadłowski”; 
 
- P.Dereziński – sołtys wsi Mirkowice – podziękował za położenie asfaltu na drodze 
Mirkowiczki-Zakrzewo. 
 
Odpowiedzi na pytania sołtysów udzielił Wójt Gminy: 
- P.Tańskiej –„rzeka była w ubiegłym roku wycięta i w tym roku znowu zarosło. Wspólnie 
zrobiliśmy to z gminą Wągrowiec. Wniosek zostanie przekazany do Wojewódzkiego Zarządu 
Melioracji”; 
- dziury – „musi poprawić wykonawca”; 
- P.Wojtyszynowi – „tę studzienkę kanalizacyjną zobaczymy bo to jest na etapie 
przygotowywania”; 
- P.Staroście – „Panu Sadłowskiemu zasypaliśmy wjazd. On musi czekać za tym aż drzewo 
będzie można wyciąć przez Zarząd Dróg Powiatowych. Wójt Gminy wydał zgodę na 
wycięcie. On musi dać zgodę żeby oni mogli wyciąć”; 
- P.Starosta – „Na tych działkach jest dużo zboża. Czy ktoś może to sprzątnąć”; 
- Wójt – „to są samosiejki. Coś tam będzie musiało być zrobione. Jak nowy kupi to sobie 
sprzątnie”; 
 
Adn. 7 
 
 Wójt Gminy przedstawił informację z działalności międzysesyjnej. 
(Informacja Wójta stanowi załącznik Nr 5  do protokołu). 
Ponadto przedstawił informację z rozliczenia finansowego Targów Michałowskich w której 
wskazał na wpływy ze sprzedaży przeprowadzonej przez: 
- Holendrów – 6.000 zł oraz ze sprzedaży garażowej 1.500 EURO. Zgromadzone środki 
przeznaczone zostaną na Fitness w Mieścisku i Popowie Kościelnym. 
- Niemców – 2.300 zł, co zostanie przekazane na konto odbudowy Kościoła w Budziejewku. 
Ponadto Wójt przedstawił informację o zmianie formy ubezpieczenia budynków i budowli 
gminy z wartości księgowej na wartość majątku odtworzeniową z uwzględnieniem 
ubezpieczenia strażaków, ubezpieczenia od odpowiedzialności cywilnej, kosztów 
ubezpieczenia sprzętu elektronicznego, oprogramowania. 
 
 
Adn.8 
 
 Informację o przystąpieniu do kolejnego etapu komunalizacji przedstawił 
Przewodniczący Komisji Inwentaryzacyjnej Mienia Komunalnego – P.Andrzej Kuryłowicz. 
(Informacja stanowi załącznik Nr 6 do protokołu). 
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Adn.9 
 Wiceprzewodniczący Rady przedstawił informację z działalności w okresie 
międzysesyjnej Przewodniczącej Rady – P.Elżbiety Kapczyńskiej. 

 
W okresie międzysesyjnym tj. od 31 lipca br uczestniczyła: 

• W spotkaniach z gośćmi z Francji, z partnerskiej gminy Retiers, którzy odwiedzili 

naszą gminę  ramach współpracy w dniach 14-18 sierpnia br 

• 20.08.2009r. w rozmowach z Bankiem Gospodarstwa Krajowego Oddział w Pile NT 

preferencji przy budowie mieszkań socjalnych, 

• 21.08.2009r. w uroczystości 10-lecia uzyskania przez Wójta  Gminy – P.Andrzeja 

Banaszyńskiego tytułu Wielkopolskiego Wójta Roku 1999. Spotkanie to było okazją 

do przedstawienia dorobku 10-ciu lat pracy oraz do wspomnień tamtych walecznych 

dni, w które zaangażowana była cała społeczność naszej gminy, 

• 3.08.2009 r. w dożynkach powiatowych w Damasławku, 

• współuczestniczyła w ustaleniu faktycznej liczby młodzieży dojeżdżającej do szkół 

ponadgimnazjalnych w Wągrowcu w celu uruchomienia dodatkowego połączenia na 

trasie Gołaszewo-Mieścisko-Wagrowiec 

• 01.09.2009 r. we mszy Św. i w apelu z okazji rozpoczęcia roku szkolnego w 

Gimnazjum im. Powstańców Wlkp. w Mieścisku oraz w obchodach 70 rocznicy 

wybuchu II Wojny Światowej, 

• 05.09.2009 r.  w obchodach Jubileuszu 30-lecia oddania do użytku nowego obiektu 

Szkoły Podstawowej w Mieścisku, 

• 06.09.2009 r. uczestniczyła w gminnych dożynkach oraz w XXXI Targach 

Michałowskich, w czasie których m.in. gościliśmy delegacje z zaprzyjaźnionych miast 

partnerskich z Scharnebeck i De Bilt, 

• 10.09.2009 r. przewodniczenie  wspólnemu posiedzeniu komisji Rady Gminy z 

udziałem przedstawicieli firmy AQUANET, na którym dokonano podsumowania 

negocjacji o współpracy z naszą gminą oraz uczestniczyłam w zaopiniowaniu 

materiałów i projektów uchwał na dzisiejsza sesję, 

• 11.09.2009 r.  udział w odbiorze do użytkowania nowo wyremontowanego odcinka 

drogi powiatowej w miejscowości Nieświastowice, 

• 12.09.2009 r. w II Pikniku Wędkarskim 2009 w Zbietce zorganizowanym przez Koło 

Wędkarskie nr 139 i Zakład Aktywności Zawodowej w Gołaszewie. Piknik miał 
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charakter integracyjny a uczestnicy brali udział w specjalnie przygotowanych 

konkurencjach sportowych,  

• 16.09.2009 r. w spotkaniu z przedsiębiorcami Gminy Mieścisko, którzy wsparli 

organizacje XXXI Targów Michałowskich, 

• W dniach od 21-24.09.2009 r. przebywała w szpitalu w Puszczykowie i obecnie jest 

na rekonwalescencji. 

 
O godz.12.35 na sesję przybył radny Marian Witucki i w tym momencie Rada liczyła 13 
osób. 
 
Adn. 10 
 
 Informację z pracy stałych Komisji Rady Gminy złożyli Przewodniczący Komisji. 
- radny Kuryłowicz – Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Rozwoju Gospodarczego  
i Budżetu: 
Komisja odbyła 1 wspólne posiedzenie Komisji 10.09.09 r. nt. zaopiniowania materiałów na 
dzisiejszą sesję. 
- radny Migas – Przewodniczący Komisji Przestrzegania Prawa, Ochrony Środowiska  
i Komunikacji 
Komisja odbyła 2 posiedzenia: 
1) Posiedzenie z udziałem Komendanta Komisariatu Policji – P.Jacka Matysiaka nt. oceny 
bezpieczeństwa publicznego gminy i powiatu za I półrocze 2009 r. 
2)  wspólne posiedzenie Komisji Rady 
- radna Starosta – Przewodnicząca Komisji Oświaty, Kultury, Spraw Socjalnych i 
Samorządu 
Komisja odbyła 2 posiedzenia: 

1) 28 sierpnia br. – wyjazdowe posiedzenie w celu sprawdzenia przygotowania placówek 
oświatowych do nowego roku szkolnego. 

2) 10.09.09 – wspólne posiedzenie Komisji. 
Będąc przy głosie Przewodnicząca Komisji Oświaty podziękowała P.Dyrektor  Gimnazjum za 
przygotowanie przez nauczycieli  b.ładnego montażu słowno-muzycznegoo  z okazji  
70-rocznicy wybuchu II wojny światowej. 
- radna Martyńska – członek Komisji Rewizyjnej 
Komisja odbyła 2 posiedzenia: 

1) 18 września 2009 r. – nt. kontrola wybranych wydatków inwestycyjnych w gminie. 
Radna odczytała protokół z przeprowadzonej kontroli inwestycji: Budowa świetlicy w 
Podlesiu Kościelnym oraz remont kuchni w Domu Kultury w Zbietce. 

2) 10.09.09 – wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy. 
 

 
Adn.11 
 
 Informację z przebiegu wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2009 r. radni 
otrzymali na wspólne posiedzenie Komisji Rady.   Na dzisiejszej sesji Skarbnik Gminy 
odczytała tylko opinie Regionalnej Izby Obrachunkowej o w/w informacji. 
(Informacja z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2009 r. stanowi załącznik Nr 7 do 
protokołu). 
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(Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej o informacji z wykonania budżetu Gminy za  
I półrocze 2009 r. stanowi załącznik Nr 8 do protokołu) 
 
 
Adn.12 
 
 Informację o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2008/2009 
przedstawił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński. 
Obowiązek sporządzenia i przedstawienia informacji o stanie realizacji zadań oświatowych 
wynika ze zmiany ustawy o systemie oświaty. 
Z kolei Dyrektorzy Szkół Podstawowych i Gimnazjum na terenie gminy Mieścisko odnieśli 
się do wyników sprawdzianów w klasie szóstej i egzaminu gimnazjalnego. 
(Informacja o stanie realizacji zadań oświatowych w roku szkolnym 2008/2009 wraz z analizą 
wyników sprawdzianów i egzaminu stanowi załącznik Nr 9 do protokołu). 
Po wyczerpaniu bloku informacyjnego Wiceprzewodniczący Rady zarządził 20-minutową 
przerwę. 
Po przerwie obrady zostały wznowione. 
 
 
Adn.13 – Podjęcie uchwał  
 
- w sprawie zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska  
i Gospodarki Wodnej w Poznaniu w 2009 r. 
Zgodnie z wyjaśnieniami Wójta Gminy pierwotnie zakładano otrzymanie pożyczki z 
Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej  w kwocie 2.300 tys.zł, 
Zarząd Wojewódzkiego Funduszu pismem z dnia 5.08.09 r. poinformował gminę o pomocy w 
formie pożyczki do kwoty 1.800.000.Z uwagi na fakt, że przyznana kwota pożyczki jest 
mniejsza niż złożone zapotrzebowanie o kwotę 600.000 zł stąd konieczność dostosowania 
uchwały do kwoty przyznanej. 
Kwotę pożyczki zaciąga się na „Rozbudowę oczyszczalni ścieków w Mieścisku”, w tym do 
realizacji w 2009 roku do kwoty 800.000 zł i w 2010 roku do kwoty 1.000.000 zł. 
Do projektu uchwały zgłosił pytanie radny Rodzewicz – skoro na rozbudowę oczyszczalni 
wcześniej była planowana pożyczka w kwocie 2.300.000 zł to skąd gmina weźmie brakujące 
600 tyz.zł ? 
W odpowiedzi Wójt wyjaśnił, że o tym mówi kolejna uchwała w sprawie zaciągnięcia 
zobowiązania na realizację przedsięwzięcia pod nazwą „Rozbudowa oczyszczalni ścieków w 
miejscowości Mieścisko”, gdzie źródłem sfinansowania zadania będzie: 
- w 2009 r. – 800.000 zł pożyczka z WFOSiGW w Poznaniu 
- w 2010 r. – 1.000.000 zł pożyczka z WFOSiGW 
- w 2011 r. – 550.000 zł środki własne z budżetu Gminy. 
Wartość inwestycji będzie ostatecznie znana po rozstrzygnięciu przetargu. 
W związku z brakiem pytań Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały w sprawie 
zaciągnięcia pożyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki 
Wodnej w Poznaniu i poddał pod głosowanie. 
Na 12 radnych: 11 głosowało „za” i 1 radny „wstrzymał się od głosu”. 
Uchwała została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik Nr 10 do protokołu). 
Z Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały  w sprawie zaciągnięcia zobowiązania 
na realizację przedsięwzięcia pod nazwą „Rozbudowa oczyszczalni ścieków w miejscowości 
Mieścisko”, który poddał pod głosowanie. 
Na 12 radnych: 11 głosowało „za” i 1 radny „wstrzymał się od głosu”. 
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(Uchwała została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik Nr 11 do protokołu). 
 
- uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2009 rok. 
Skarbnik Gminy poinformowała, że do przedstawionego na wspólnym posiedzeniu Komisji 
projektu uchwały Wójt Gminy wnosi dodatkowo autopoprawki, w wyniku których dokonuje 
się zwiększenia dochodów jaki i zwiększenia wydatków o kwotę: 86.353 zł. 
W związku z brakiem pytań Wiceprzewodniczący Rady zapytał czy z uwagi na obszerną treść 
projektu uchwały może przegłosować ją bez odczytywania ? 
Radni w głosowaniu jednogłośnie przy 12 głosach „za” przyjęli uchwałę w sprawie zmian w 
budżecie gminy na 2009 rok bez odczytywania. 
(Uchwała w sprawie zmian w budżecie Gminy stanowi załącznik Nr 12 do protokołu). 
 
- uchwała w sprawie wyrażenia zgody na oddanie w użyczenie nieruchomości zabudowanych, 
budynkami szkół i przedszkola w Mieścisku i Popowie Kościelnym. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
W związku z brakiem pytań Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który 
następnie poddał pod głosowanie. 
Na 12 radnych uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 13 
do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowej we wsi 
Jaworówko. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
Wójt wyjaśnił, że przedmiotem uchwały jest działka o powierzchni 1 ha, którą kiedyś 
przeznaczono na kopanie gminy przy cegielni. 
- radny Wojtyszyn – zapytał czy ta nieruchomość należy do specjalnej strefy ekonomicznej ? 
- Wójt – odpowiedział, że nie należy. 
W związku z brakiem innych pytań Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, 
który następnie poddał pod głosowanie. 
Na 12 radnych uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 14 
do protokołu. 
 
- uchwała w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości niezabudowanych we wsi 
Wiela. 
Uzasadnienie do projektu uchwały przedstawił Wójt Gminy. 
W związku z brakiem pytań Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały, który 
następnie poddał pod głosowanie. 
Na 12 radnych uchwała w głosowaniu została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 15 
do protokołu. 
 
Adn.14 – odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
 
Odpowiedzi udzielił Wójt Gminy – P.Andrzej Banaszyński: 
- P.Rodzewiczowi w sprawie gazyfikacji – „do Skoków idzie rura. Rura idzie z Łęgowa i w 
Rożkowie został założony trójnik dla Mieściska. Niespełna rok temu Wójt Gminy podpisał 
list intencyjny w Karlinie. Również gmina sprzedała tej firmie grunt pod budowę bazy. Moja 
propozycja gazyfikowania Mieściska została podjęta na zasadzie wcześniejszych konsultacji z 
PGENiGE. 
Ja uważam, że jest to lepsze rozwiązanie bo PGENiGE by nas nigdy nie wpuściło, a na gaz są 
różne  ceny. 
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Myślę, że to jest jedyna na razie możliwość zgazyfikowania Mieściska z korzyścią dla nas.  
Gaz skroplony będzie czerpany z kupionej kopalni gazu koło Żerkowa czyli nie będzie to 
związane z ruchami na rynkach światowych tylko na zasadzie kosztów, które z tego wynikają. 
Jeśli to jest o ileś groszy droższe to odbiera się tym, że gaz skroplony jest czystszy i bardziej 
kaloryczny jak ten normalny GZ-50.Ponadto biogazownia, która powstanie może włączyć się 
w tę sieć”; 
- studzienki kanalizacyjne – „przekażę to do Wojewódzkiego Zarządu Dróg”; 
- chodnik do Koźlanki –„zostanie zrobiony. Narazie robiliśmy ul.Kościuszki”; 
- dziury – „są robione i to robione z doskoku”; 
- ul.Zacisze – „to nie było robione przez nas. Wrzucone szypą i przyklepane.. Natomiast 
dzisiaj jest to wycięte na odcinku 10 m i szerokości 1m i będzie zrobione tak jak powinno 
być”; 
- światło na Rudzie –„będzie robione w ramach przeglądu” 
- wyjazd z CPN – „są 3 legalne wjazdy, a jeśli ktoś wjeżdża przez rów to jest to nielegalne.  
W przyszłym tygodniu będę rozmawiał z Dyrektorem Agencji żeby to usankcjonować”; 
- Aquanet – „to było pierwsze spotkanie. Decyzji jeszcze nie podjąłem. Będziemy 
rozmawiali”; 
- P.Kuryłowiczowi – w sprawie drogi – „powiat wyasygnował środki na zakup maszyny, 
która może ciąć drzewa do 8 cm średnicy. P..Dyrektor powiedział, że cały rok na 2 zmiany ta 
maszyna będzie chodzić”; 
- P.Hoffmannowi – droga do Wymysłowa. „łożyłem wniosek na dodatkowe odcinki dróg”; 
- P.Wojtyszynowi – „ta droga nie była robiona dalej ponieważ była finansowana z funduszy 
na bezpieczeństwo i wtedy miał być robiony lewoskręt i prawoskręt. W tym roku na to nie ma 
nic, bo zabrakło pieniędzy na zakończenie tego co zostało rozpoczęte. Czynię starania żeby z 
tej drogi zrobić 2 wjazdy do Specjalnej strefy ekonomicznej i do Biogazowi”; 
- P.Hofmannowi –„ działki budowlane zostały sprzedane a nie rolne. Tylko działka 
budowlana składa się z pewnych części. Powiat nalicza wtedy kiedy zanosi się do Starostwa 
plan zagospodarowania działki i tam w warunkach zabudowy mówi się w jakiej części ma 
być zabudowa i pozostaje część działki rolnej na której jest ogródek. Zawsze była opłata za 
tzw. wyłączenie gruntu z produkcji i to nalicza Starostwo”; 
- radny Hofmann – „zwrócił uwagę, że w tej sytuacji jedno mogą się budować, a inni nie bo 
grunt jest nie przekształcony. Gdyby zainteresowany o tym wiedział kupiłby inną. 
- Wójt – „jeśli jest klasa III i IV gruntu tj. zgoda Ministra.. Jeśli gmina przekształciłaby to te 
działki byłyby o wiele droższe”; 
- P.Toboła – „wycięcie krzaków do Janowca” – „wniosek zostanie przekazany. Jeśli jest 
pracownik z Biura Pracy to niech tnie. Osoby co mają godziny do odpracowania również 
można zatrudnić”; 
- radny Wojtyszyn – zapytał, że w czerwcu miał być uruchomiony bezprzewodowy Internet 
dla mieszkańców Mieściska; 
Odpowiedzi w sprawie bezprzewodowego Internetu udzielił P.Piotr Michowski – informatyk 
w Urzędzie Gminy. 
 
Adn.15 
 
 Informacje o złożonych oświadczeniach majątkowych za rok 2008 odczytał 
Wiceprzewodniczący Rady: 
-  Wojewody Wielkopolskiego - o złożonych oświadczeniach przez Wójta Gminy i 
Przewodniczącą Rady Gminy. Oświadczenia zostały złożone w terminie i nie stwierdzono w 
nich nieprawidłowości. 
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- Wójta Gminy – o złożonych oświadczeniach majątkowych przez kierowników jednostek 
organizacyjnych i osoby wydające decyzje z upoważnienia Wójta Gminy. 
(Informacja stanowi załącznik Nr 16 do protokołu) 
- Przewodniczącej Rady Gminy – o złożonych oświadczeniach majątkowych przez radnych 
Rady Gminy. 
(Informacja stanowi załącznik Nr 17 do protokołu). 
 
Adn. 16 – Wolne głosy i wnioski 
 
- radny Rojewski: 
1) W Żabiczynie-Huby na pewnym odcinku został położony asfalt. Co dalej będzie z tą 
drogą? 
2) radny prosił o ograniczenie prędkości na tej drodze, względnie położenie progu 
zwalniającego z uwagi na nadmierna prędkość niektórych kierowców; Tam bramy są u 
niektórych rolników na asfalcie. 
3) w pewnym okresie TIR-y jeździły drogą Mirkowice-Werkowo i pokruszyły asfalt .Do dnia 
dzisiejszego jest on pokruszony. Czy nie możnaby przy tej drodze postawić znak 
ograniczający tonaż bo szkoda tej drogi; 
4) wczoraj była u P.Wójta Pani w związku z asfaltem na Żabiczyn-Huby. Miał przyjechać 
pracownik z Urzędu Gminy i nikt nie przyjechał. Był geodeta. Oni chcą wjechać łukiem przez 
pole P.Marka Kowalewskiego; 
- radny Witucki: 
1) prosił o 2 lampy w kierunku do Popowa; 
2) jest droga Sarbia – Łosiniec. Jeździły TIR-y z kruszywem do Łosińca koło cmentarza i 
woziły kruszywo na drogę; Przy szosie zrobiło się wąsko. 
3) czy dziura w środku wsi jest załatana ? 
- radny Rodzewicz – powrócił do posiedzenia Komisji z udziałem Aquanetu. „W porządku 
posiedzenia nie było punktu o tym spotkaniu tylko zaopiniowanie materiałów na sesję. 
Jako radny chciałbym być szanowany a nie zaskakiwany”. 
Pokrótce odniósł się  do tego spotkania: 

1) „Gminy Ostroróg i Pniewy podjęły uchwały upoważniające Wójta do prowadzenia 
rozmów z Aquanetem”; 

2) „Porównywanie stawek Ostrorogu i Aquanetu jest nieporozumieniem. Proste 
przełożenie cen za wodę i ścieki za 5 lat to jest niepoważne”; 

3) „Zaskoczyło mnie, że mieszkańcy z przeprowadzonej sondy są zainteresowani 
współpracą z Aquanetem .Przy bliższym spotkaniu okazuje się, że wcale tak nie jest”; 

4) „Wcale nie jest obligatoryjne, żeby otrzymać grant na oczyszczalnie to musi być 
spółka/To nie jest warunkiem koniecznym”; 

5) „Bardzo zaniepokoiła mnie sprawa spłat kredytów od roku 2009 do 2016.W zasadzie 
już od 2010 roku pieniądze, które bierzemy spłacamy. Uważam, że sytuacja budżetu 
nie jest ciekawa”; 

6) „Chciałbym przeczytać w oryginale list intencyjny miedzy gminą a Aquanetem”; 
7) „Jeśli wejdziemy w spółkę to spółka ma tyle głosu ile włoży kasy i za chwilę gmina 

nie będzie miała głosu”; 
- radny Rojewski – „pytałem ludzi co to jest Aquanet i prawie nikt nie wiedział. Wydaje się, 
że ktoś się pomylił. W samym Żabiczynie nikt nie wiedział”; 
Do zapytań ustosunkował się Wójt Gminy: 
- jeśli spotkania z Aquanetem nie było w porządku posiedzenia to nie znaczy, że nie było to 
zaplanowane. To ja ustaliłem datę na 10 września 2009 r. Traktujmy to jako konsultacje. 
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Należy zastanowić się albo związać się z dobrą firmą albo nie ?W przyszłości ktoś musi wejść 
na operatora”; 
- P.Podolska – sołtys Zakrzewa –prosiła o lampę przy boisku, która była zaplanowana. 
Młodzież wracająca z boiska ma tam ciemno. Tam stoi słup. 
- Wójt – odpowiadając Pani sołtys wyjaśnił, że nie podejmie decyzji o lampie gdyż 
właścicielem terenu jest Agencja Nieruchomości Rolnej Skarbu Państwa; 

W związku z wyczerpaniem dyskusji i punktów porządku sesji Wiceprzewodniczący 
Rady podziękował wszystkim za udział i zamknął XXIV sesję Rady Gminy. 
 
 
  Protokółowała:   Przewodniczył sesji: 

 


